

# Kretsstyremøte

3. juni, 2024

Sted: Digitalt - Google Meet

Link til videosamtalen: <https://meet.google.com/rax-zbvd-ftp>

Eller slå nummeret: (NO) +47 21 40 06 05 PIN-kode: 664 494 936#

Flere telefonnumre: <https://tel.meet/rax-zbvd-ftp?pin=7818627587604>

## Innkalte / fremmøtte:

Navn	Fremmøtt	Notat
<a href="mailto:jarl.larsen@gmail.com">jarl.larsen@gmail.com</a>	X	
<a href="#">Athalie Bonden</a>		
<a href="#">Elin Merete Trydal</a>	X	
<a href="#">Svein Haugen</a>	X	
<a href="#">Andrea Evenstad</a>		Roverkontakt
<a href="#">Øyvind Landsnes</a>	X	
<a href="#">Viktor Hustad</a>	X	

## Saksliste

1. Konstituering - valg av visekretsleder
2. NM i Speiding
3. Kretsleir 2024
4. Rydding av loft på Stiftegården
5. Kick-off i august
6. Neste kretsstyremøte
7. Eventuelt

## Siden sist

- Egen side for kretsleiren [Kretsleir 2024 - Agder KFUK-KFUM-speidere \(google.com\)](#)
- E-post med informasjon om kretsleiren sendt ut til alle ledere og rovere i kretsen
- Ny dato for Kretsens dag og PEFF-kurs - kalender oppdatert og e-post sendt ut til alle ledere og rovere i kretsen
- E-post til gruppeledere med påminnelse om å sende inn revisjonsrapport for 2023
- Videre sendt e-post fra Ragnhild Wirak om behov for flere pathledere til alle rovere og ledere i kretsen.

## Kommende arrangement

- 9-11.juni: NM i speiding, Halden.
- 26-30.juni Kretsleir, Hamresanden

## Referat

### Sak 1 - Konstituering

v/Øyvind

Valg av visekretsleder – Elin Merete Trydal innstilles som visekretsleder.

Elin Merete er valgt som visekretsleder av kretsstyret.

### Sak 2 - Deltagelse i NM i Speiding

Grimstad stiller med to patruljer: Pangolin og Rødpanda

Mandal stiller med en patrulje: Flått

### Sak 3 - Kretsleir 2024

v/Øyvind, Jarl Thore, m.fl.

- Administrasjon v/Jarl Thore
- Informasjon
  - Leirmerker er klare
- Intendantur v/Øyvind Landsnes
  - Har vært i kontakt med Kiwi Hamresanden. De kan levere, forutsatt at de får bestilling 3 - 5 dager før levering.
  - Kjølehenger reservert
  - Middagsforslag:
    - Club-sandwich
    - Karbonade-burger
    - Taco
    - Laksefilet
- Program v/???
  - Leirbål v/Lindesnes
    - Lindesnes stiller også med enkelt lydanlegg
    - Silje tar ansvar på åpningsleirbål
    - Roverne tar ansvar for avslutningsleirbål
  - Fres v/Silje Veimo Larsen
    - Fresmerker er klare
    - Forslag fra Svein: Bidra med innslag på åpnings eller avslutningsleirbål. Viktor har videreformidlet dette til Silje.
  - Roverkro v/ Vågsbygd
  - Peffkro v/Lindesnes

- Alle ungdomsskoleelever velkomne
- Knutetau i ulike farger?
- Spill?
- Informasjon om Peff-kurs tur
- Lederkro v/Mandal
- Aktivitetsøker torsdag v/???
- Sit-on-top (Sørlandet krets har henger som vi kan låne) **Ansv.: Øyvind**
  - **Se også eget program-dokument**
- Dagshaik v/Trond Wirak
  - Oppdatert og tilpasset opplegget Trond laget til 2020. Trond foretar en rekognosering.
- Marked på lørdag v/???
- Skal vi får med Global til å stå for aktiviteter, opplegg eller globallop/challenge? Ta kontakt med Global for å diskutere muligheter. **Ansv.: Øyvind**
- Turneringer
  - Beach-volleyball
  - Kanonball
- Teknisk v/Øyvind, Brynjulf
  - Strøm
    - Scene
    - Lagertelt inkludert kjølehenger
  - Toaletter – er det nok eller må vi ha flere?
  - Vann
  - Oppmåling av leirområdet
  - Scene
  - Telt til kroer, stabsfunksjoner og intendantur
- Vakt og sanitet v/ Brynjulf Bakklund
  - Sikringsbåt
    - Bykle har en liten båt som kan egne seg :

### **Befaring – hvem ønsker å være med?**

Fokus på tekniske aspekter som strøm, vann, plassering, toaletter, etc.

**Viktor og Øyvind drar på befaring mandag 10/6 kl 17:00**

**Gunhild Ottersland** er i Arendal mens vi har kretsleir og kan komme på besøk. Hvilke dager passer best?

**Se ellers egne plandokumenter**

#### Sak 4 – Rydding av loft på Stiftegården

v/Øyvind

Vi kan komme når som helst. Tilgang ordnes via telefon,

Det vil være behov for et par tilhengere eller store biler: En for søppel og en for ting som skal tas vare på.

#### Sak 5 - Kick-off i august

v/Øyvind

[Ragnhild Kvarenes Eggen](#) ønsker kick-off mandag 26. august kl 18:00. Hun venter på endelig avklaring fra Lund kirke, men er nesten 100% sikker på at det går greit.

Gunhild Ottersland er informert om tid og sted for kick-off. Venter på svar om noen fra forbundet kan stille.

Vi prøver å finne en dag i august, helst før kick-off. Kl 15:00 den dagen vi har kick-off. **Ansv.: Svein Haugen**

Elin Merete kan stille kl 15:00

Viktor kan stille kl 15:30

#### Sak 6 – Neste kretsstyremøte

v/Øyvind

Tid: Onsdag 21/8 kl 18:00 Rydding av Stiftegården, kl 20:00 Kretstyremøte

Sted: Stiftegården evt. kombinert med digitalt

Viktigste saker:

Øyvind sender ut invitasjon på Google Calendar.

#### Sak 6 - Eventuelt